
Styrelsemöte  
Stockholms Hundungdom  
31 juli 2023 
 
Närvarande: 
Caroline Lindstedt 
Nicole Vestin 
Isabella Berggren 
Elin Elvnäs (punkt 5) 
 
Frånvarande: 
Meja Sillén Edmark 
Astrid Stål 
Tilda Karlsson 
Wilma Rosquist  
Johanna Sandberg 
 
§1. Mötets öppnande. 
Caroline Lindstedt förklarar mötet öppnat. 
 
§2. Val av sekreterare  
Mötet väljer Nicole Vestin att föra dagens protokoll. 
 
§3. Val av justerare  
Mötet väljer Isabella Berggren att justera dagens protokoll utöver ordförande och 
sekreterare. 
 
§4. Förra mötets protokoll samt åtgärdslista. 
Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna.  
 
§5. Inkomna skrivelser.   
Vi har fått inbjudan till representantskapsmötet i Gävle, som är den 16-17 september, 
Caroline, Astrid, Tilda, Nicole är anmälda genom Östra Svealands distrikt. Johanna och Elin 
är anmälda genom Stockholms Hundungdom.  
 
Östra Svealand har skickat ett mail angående samåkning via buss till Repskapet. Alla från 
styrelsen som ska delta ska åka med bussen. 
 
Sandra Lundin har mailat och frågat angående Rundan som kommer ske under hundens 
vecka, 14 september tänker hon. Elin tar kontakt med Sandra. Vi kommer att delta och har 
anordnat en träff den 14 september. Rundan ansvarar för anmälan. 
 
Elin Brodin har skickat ett mail att valberedningen söker personer till Ungdomsrådet. Om 
man är intresserad så kan man skriva till valberedningen@shu.se. 
 
Vi har fått mail från Rallylydnad i disktrikt Stockholm som bjuder in oss till en rallycup. Vi 
kommer inte att delta.  

mailto:valberedningen@shu.se


 
Vi har fått Mail från en förälder om vi kommer ha kurser eller öppna träningar i höst. Datum 
för våra öppna träningar är planerade och kommer ut inom kort.  
 
Sveriges hundungdom har skickat ut Mail om lokstöd, vi har glömt att skicka in det.  
 
Vi har fått ett ytterligare Mail om att en vill gå en agilitykurs i höst. Till våren kommer vi få till 
en agilitykurs.  
 
Vi har fått ett mail studiefrämjandet som informerar om olika utbildningar för ledare 
exempelvis ledarutveckling steg 3 och HLR utbildning.  
 
§6. Utbildning.  
SHU har en UNG-ledarutbildning i höst. Digitala träffar 24 oktober, 31 oktober och 7 
november. En fysisk helg 11-12 november. Sista anmälningsdag 31 augusti. Elin har anmält 
sig och Isabella har tänkt anmäla sig. Elin har en plats på utbildningen.  
 
Vi har fått ett mail från Sverigeshundungdom gällande om en junior handling med start 4 
oktober, ingen från styrelsen kommer att delta. 
 
 
 
§7. Kurser.   
 
Höstens kurser 
 
Banträning i agility: Caroline kommer kontakta Heidi Penttilä och fråga om hon kan hålla en 
banträning i agility våren 2024.  
 
Fortsättningskurs i freestyle: Elin ska kontakta Susanne Jaczewski.vi inväntar svar från 
Susanne.  
 
Freestylehelg: Johanna har haft kontakt med Cornelia Johansson om en helgkurs i freestyle. 
Johanna återupptar kontakten. kvarstår 
 
Allmänlydnadskurs: Caroline planerar att hålla en till hösten. Caroline håller på att planera 
och sätta datum i oktober/november. Inbjudan klar inom kort.  
 
Nybörjar/fortsättningkurs i agility (kort kurs): Caroline letar efter instruktör. Isabella kommer 
också ta kontakt med Caroline Cajback gällande kurs.  
 
Nybörjarkurs i nosework: Inbjudan klar i mitten av augusti. Elin fortsätter med vidare 
planering. kvarstår 
 
Nybörjarstart i rallylydnad: Kollar med Astrid och Tilda ifall de kan hålla i den. kvarstår  
 
Fortsättningshelg i rallylydnad: Johanna kollar efter datum. Kvarstår  
 



Isabella tar kontakt med Stina Rosendahl och kollar intresset om att hålla kurs i drag till 
hösten/våren. 
 
§8. Träning och Aktiviteter.  
Workshop i belöningsutveckling: Caroline kollar med Eva-Marie Wergård och Cornelia 
Johansson.  
 
Tisdags- och torsdagsträningar: Planering förs här>>. Under hösten kommer vi köra 
torsdagsträningar med start vecka 37 till 45.  
 
Studiebesök på Tullverket: Johanna kontaktar Mimmi Larsdotter. Kvarstår  
 
Vi planerar att hålla en halloween träning den 28 oktober som en öppenträning med flera 
hundsporter.  
 
§9. Sommarläger 2023. 
12 -14 augusti. Kvällsläger på måndag den 14 där vi grillar efter första passet och spelar 
kubb som avslut. Väl genomfört läger med 6 deltagare.  
 
§10. Ekonomi och inköp.  
Ekonomisk rapport: Vi har 81 392.39 kr på kontot. 
 
Styrelsen diskuterar att köpa in staket för att stängsla in baksidan av agilityplanen. Detta har 
diskuterats med SBK och vi kommer prioritera andra köp som är viktigare i nuläget. Kvarstår  
 
Vi skulle behöva köpa in en adapter till våran mini-projektor samt en förlängningsladd. 
Styrelsen beslutar om en budget på 500 kr. Kvarstår. 
 
Johanna ska ansvara för att köpa in långlinor samt koppel som vi kan nyttja på kurser. 
Styrelsen beslutar om en budget på 2000 kr. Kvarstår. 
 
Elin ska ansvara för att ta fram ett förslag på inköp till noseworkbehållare och möbeltassar. 
Styrelsen beslutar om en budget på 1000 kr. Kvarstår. 
 
Styrelsen beslutar att Nicole får reseersättning för att ta sig till L1 i Uppsala fram och tillbaka. 
Nicole ska fylla i och skicka in reseersättningsblankett. Kvarstår. 
 
 
Vi vill organisera vårt rum i klubbstugan och vi planerar att köpa in liknande kallax-hyllor från 
Blocket eller IKEA. Kvarstår.  
 
 
Det har diskuterats med SBK att hundungdom ska stå för inköp av en traktor (för underhåll 
av grusvägen) pga deras ekonomiska situation. Vi avvaktar med beslut tills vi har fått svar på 
vår bidragsansökan från distriktet. Kvarstår. 
 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/13FcXx84TVUbddckNQ1QSJaQP1WkPk_69BXVdna5V0C4/edit#gid=0


Som en tillfällig lösning tills vi beslutat om att köpa in en traktor med sbk eller inte vill sbk 
hyra in en traktor för att fixa vägen till klubben. Detta skulle i så fall gå på 4500 kr per klubb. 
Vi inväntar beslut. 
 
Styrelsen har beslutat att köpa in tröjor till årets sommarläger. Budget på ca 5000 kr. Faktura 
är betald och gick på 3616 kr.  
 
Kostnad för en person till repskapet är 2000 kr (resten är gratis), alla platser är betalda. 
 
Caroline har fått betalt för fika inköp till sommarlägret som gick på 493,49 kr.  
 
§11. Hemsidan och Sociala medier  
Johanna ska uppdatera med BKs kurser på hemsidan samt deras träningsgrupper. Kvarstår. 
 
 
§12. Övriga frågor.  
Styrelsen har börjat diskutera utbildning och arvode- avtalet igen som togs upp tidigare i år. 
Arvodering för instruktörer diskuteras fortsatt inom styrelsen. Kvarstår. 
 
Vi ska under året återuppta årets ekipage/årets medlem. Vidare planering förs. Kvarstår.  
 
Tidigare styrelsemedlemmars nycklar ska lämnas tillbaka. Johanna ska kontakta Felicia och 
Anna. Kvarstår. 
 
Till höstens mejlutskick vill vi lägga till att vi söker instruktörer eller medlemmar som är 
intresserade av att gå en utbildning alternativt hålla i kurser. 
 
Styrelsen har diskuterat att vartannat möte ska vara fysiskt och varannat ska vara digitalt 
möte, vidare diskussion sker vid senare tillfälle. 
 
§13. Nästa möte.  
Nästa styrelsemöte blir 10 oktober och 14 november  
 
§14. Mötets avslutande.  
Caroline förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_____________________    ______________________      _______________________   
 
Ordförande                     Sekreterare        Protokolljusterare 
 
Caroline Lindstedt   Nicole Vestin                  Isabella Berggren 
 
 


